



Referat fra styremøte mandag 29.04. 2020 kl. 19:00,
i klubbens lokaler.

Tilstede: Torill Moe, Anita Åsheim, Tone H Larsson, Monica Hagen, Anne Lene Fredriksen, Kjersti Holmestad, May Torill Haug
Forfall: Monica Eggen Torvik og Nina M Nikolaisen

- Sak 19/2020 Kjersti S. Holmestad ble valgt inn som ordinært styremedlem, og erstatter Nina M. Nicolaisen som har sagt fra seg sitt verv i klubben.
- Sak 20/2020 Nina M. Nicolaisen som går ut av styret var sekretær. Øvrige styremedlemmer er forespurt om å ta over denne rollen, vi fikk ingen avklaring av dette på møtet. Monica E. Torvik vurderer forespørselen. Dette følges opp på neste møte. Foreløpig fungerer leder som sekretær.
- Sak 21/2020 Sponsorert/avtaler og oppfølging. Sponsoransvarlig informerte styret om våre sponsoravtaler. Klubben har to nye sponsorer: Randi Krokan for hundeforet «Algegutten» og Zoo1.
- Sak 22/2020 Sosiale medier: Grupper, oppfølging, administratorer. Vi hadde en gjennomgang av hvordan dette fungerer. Gruppeledere har ansvar for «sin» FB gruppe, Monica H. har ansvaret for gruppeledernes FB gruppe, Kjersti har ansvaret for Instruktørens FB gruppe. Ansvar for Hovedgruppe FB: Monica Eggen, Torill Moe.
- Sak 23/2020 Renhold av klubbhus og toaletter – fortsetter som før, dvs. månedlig iht. plan. Minner om at gruppene må sjekke når det er deres tur.
- Sak 24/2020 Kurs: planlegging, gjennomføring, evaluering og priser:

Styret ønsker at det skal utarbeides en halvårsplan som et utgangspunkt for hva slags kurs vi tenker å holde i denne perioden.

Valpekurs bør holdes kontinuerlig, med unntak av juli måned.

Det er lov å tenke nytt, kanskje vi kan ha enkeltkurs som kun går over en kveld, ulike temaer.

Evaluering av kurs: Vi ønsker at evalueringen av kurs skal gjøres på følgende måte: ved kursstart får deltagerne utlevert et evalueringsskjema som vi vil at de skal fylle ut og levere den siste kurskvelden. Dette vil være et standardskjema som brukes til alle kurs. Siste kurskveld leveres disse i postkassa utenfor klubbhuset, som vil være låst. Kurs som avholde andre steder, her får man utdelt skjema med konvolutt, denne kan leveres lukket og

forseglet til kursleder siste kurskveld. Instruktøransvarlig vil ha ansvar for å ta vare på disse. Dette kan være et nyttig verktøy i forhold til planlegging av kurs, og i møte med instruktørene

Styret ønsker ikke at det skal legges ut filmer i FB grupper fra kurs og andre arrangementer. Bilder kan legges ut, med forbehold om at de som er med på bildene blir forespurt om det er greit. Om man ønsker å dele filmer, bilder så kan man gjøre det i egne lukkede grupper for kun de involverte.

Når det gjelder priser forholder vi oss foreløpig til de prisene som er bestemt tidligere.

Kjersti og Monica E.Torvik har ansvaret for å legge ut info om kurs etc på hjemmeside og på FB.

Eventuelt: Styret vedtok å donere kr. 5000 til NKK.

Styret vurderer å selge utstyr som vi ikke lenger bruker, dette dreier seg om snøscooter, div. trekkhundvogner og utstyr. Anita Åsheim sjekker ut hvordan vi enklest og best kan selge dette.

Tone H. Larsson tok på seg å dele ansvaret for utstillingsgruppa med Anita Åsheim. Gruppa endrer navn til «Ringtrening».

Øyer 03.05.2020, Torill Moe (referent)